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Algemeen

(Ahoy) geeft beeld van de commerciéle evenementensector (kanarie in de kolenmijn).

Mag genoemd worden dat zij is geraadpleegd.

Gaat op zich goed in de commerciéle evenementensector (bij cultuursector minder). Sector heeft

zichzelf weer opgebouwd van 0 naar 100. Twee jaar kennisverlies: mensen weer ingewerkt, tekorten

personeel en materieel weggewerkt. “Ik heb nog nooit zo hard gewerkt. Pas nu zitten we weer in de

flow.” Sinds einde jaar minder tekorten uitzendbureaus horecapersoneel en beveiliging (jongeren

die eerder bij de GGD werkten). Wel nog tekorten van ervaren mensen, technici bijvoorbeeld.

Zorgen zijn er nu vooral over energieprijzen, inflatie, kostenstijging: wat kunnen leveranciers elkaar

doorrekenen, hoe lang kunnen mensen tickets kopen. Als ze er iets voor hebben wel: Lowlands,

Beyoncé. Nog geen recessie, maar mensen moeten keuzes maken. Meer last minute beslissingen.

Minder ouderen in het publiek — andere gewoontes?

BEN voorstander van afschaling, past bij de huidige realiteit. Hamvraag: zijn de basisadviezen

nog nodig? Mensen hun gezonde verstand laten gebruiken, niet betuttelen, eigen

verantwoordelijkheid. Overleg laten plaatsvinden tussen werkgevers en werknemers. Wel of niet in

staat om te werken, wel of niet besmettelijk voor collega’s, is het mogelijk om thuis te werken.

Onvermijdelijk dat mensen weer verkouden worden en griep krijgen: gezamenlijk weerstand

opbouwen. Signaal: positieve test ook wel gebruikt (of misbruikt) om makkelijk thuis te blijven.

Bij tweede evaluatierapport OVV kwam weer oud zeer boven in de evenementensector:

beeldvorming dat grote evenementen onveilig zijn (terwijl fieldlabs lieten het tegenovergestelde

zien, wordt erkend door OVV); chaos; ontslag; hard werken om op gang te komen.

Naleving basisadviezen

EE cent dat basisadviezen grootschalig niet meer worden nageleefd. Wie testen er

bijvoorbeeld nog? Ook door verhalen dat testen onbetrouwbaar zijn. En is het nog wel nodig? Er zijn

allang geen signalen meer van grote uitbraken, ook niet bij evenementen.

Ziekteverzuim

Ziekteverzuimcijfers: werkgevers mogen niet vragen naar oorzaak ziekteverzuim, dus niet uit te

splitsen. volgensjEREls er weinig coronagerelateerd ziekteverzuim. Griep is nu dominant.

Als er sprake is van ziekteverzuim door een positieve test, dan hoort zij vaak dat mensen thuis zitten

zonder klachten.

Effecten

Afschaling van basisadviezen pakt waarschijnlijk positief uit voor werkgevers en werknemers

(inzetbaarheid, niet thuis hoeven zitten).

COVID-19 is geen griep?

IEEEEI:ict COVID-19 als een van de vele infectieziekten. Zware gevallen Long Covid zijn in haar

beleving uitzonderlijk (hoewel ze privé ook iemand kent met restklachten). Bij verder doorpraten:

behoefte aan meer kennis daarover.

Sociale norm
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Gezond verstand als sociale norm. Leren leven met de nieuwe realiteit.

Kwetsbare groepen

Geen specifieke kwetsbare groepen binnen de sector.

(Terzijde wel over gehad hoe de evenementensector medisch kwetsbare mensen een plek kan

geven. Rolstoelplekken en Stichting Doe een wens is al gebruikelijk.)

Flankerend beleid

Geen flankerend beleid nodig.

Communicatie

Goede nieuws en de sociale norm benadrukken. Leven volgens nieuwe realiteit. Ervan uitgaande dat

COVID-19 een griep is — zo niet, dan wel aandacht voor kwetsbare groepen nodig.


